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Møde:   Skolebestyrelsesmøde    

   

 
Tid:   Tirsdag den 20. september 2022 kl. 19.00  

       

Sted:   Mødelokalet v/administrationen 
   

Deltagere: Maria, Søren, Sam, Winnie, Frank, Tine,   
  Sten, Kirsten, Sanne, Katrine, Christina, Hudda og Linda 
  

Fraværende:  
 

Referent:   
 

Nr. 
Ansvarlig 
Tid 

(I,D,B) 

 
 
 

Emne – med kort beskrivelse (referat skrives ind i kursiv)                             

1. 

 
 

 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Desværre er referatet ikke blevet gemt og er derfor forsvundet i 
cyperspace. Måske vi ved fælles hjælp kan genskabe det! 
 
Godkendt. Der blev lavet høringssvar, som er udsendt, og vi 
konstituerede os. 
 

2. 

 
 

 

Orientering 
1. Formanden 

 
2. Ledelsen 

• Nyt fra arbejdet med Kata Fonden 

Tine orienterede om, at medarbejderne er kommet godt i 
gang med kompetenceudviklingsforløbet. 

Tine har været til et regionalt møde, bl.a. med en 
repræsentant fra Fremstillingsindustrien. 

Tine har også været til et lokalt møde med Kata Fonden og 
skoleforvaltningen. 
Der skal etableres en lokal gruppe med 

bestyrelsesrepræsentation.  
Der har været afholdt forældremøder, hvor vores 

læringschef fra Kata Fonden, Ditte, har holdt oplæg for 
forældrene.   

• Nyt stillingsopslag 

Vi har slået en stilling som danskvejleder og lærer i 
indskolingen op, idet Kamma Rasmussen har sagt sin stilling 

op. Stillingen forventes besat 1/11.  
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3. Medarbejderne 

Winnie orienterede om, at vi får tre nye pædagogstuderende. 
 

4. Elevrådet 
Linda orienterede om et kursus for elevrådet med en repræsentant 
for Danske Skoleelever. Der blev bl.a. talt om rettigheder. 

 
5. Andre 

 

3. Evaluering af deltagelsen i Nordborg Marathon 

Skal vi deltage næste år og hvis, hvordan? 
 
Idéer: 

Senere tilmelding for at få flere løbere.  
Inddrag elevrådet 

Klassekonkurrence – inddrag klasserne, idrætsundervisningen, 
klasselærerne. 
Skal vi have en bod? Vi vil have en bedre placering. Men vil satse mere 

på flere løbere. 
 

4. Evaluering af de to afholdte forældremøder? 
Skal vi fremover bruge den samme skabelon? 

 
Fin form med fælles indledning omkring det nye projekt og efterfølgende 
forældremøde i den enkelte klasse. Stor ros til oplægget fra Ditte fra 

Kata Fonden. 
Fremmødet var for dårligt. 

Mulighed for børnepasning? 
Body-ordning for forældre? 
Fællesspisning 

Involvér dem, der ikke plejer at komme. 
Arrangementer frem for forældreråd. 

 

5. 

 

Tilbagemelding vedr. høringssvaret om besparelserne og sagens videre 

forløb. 
 
Tine orienterede efter oplæg fra Jesper Larsen, der sidder i byrådet:   

 

En arbejdsgruppe med deltagelse fra forvaltningen og repræsentanter for 

skolelederne og relevante faglige organisationer er nedsat og skal at pege på, 

hvordan tildelingsmodellen på skoleområdet kan reduceres med 4 mio. kr. i 

2023 og stigende til 5 mio. kr. i de efterfølgende år. Tildelingsmodellen afsætter 

ressourcer til undervisningstid almen og specialområdet, ledelse, administration, 

undervisningsmidler og øvrig drift. Der tildeles ca. 450 mio. kr. til skolerne 

gennem tildelingsmodellen. Der skal således findes ca. 1% heraf. 

På Børn og Uddannelsesudvalgets møde  i september blev det besluttet at 

arbejdsgruppen ikke kun skal kigge på de ca. 450 mio som tildeles gennem 

tildelingsmodellen, men på politik område 15 samlet set. Besparelsen der skal 
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hentes i tildelingsmodellen hentes altså i stedet i den samlede ramme for 

politikområde 15, som er på ca. 650 mio kr. Der kigges således ikke 

udelukkende på “skole budgettet” som man kan kalde tildelingsmodellen, men 

også på central administration og ledelse, ppr, Vidensby mm. 

 

Arbejdsgruppen havde første møde i går. 

 

Der vil være en høring vedrørende politikområde 15 efter Børne- og 

Uddannelsesudvalgsmødet i oktober. 

 
 

6. Orientering fra Frank om forløbet i forbindelse med de seneste elevsager. 
Drøftelse af Facebook-opslaget. 

Dette punkt bliver uden elevdeltagelse. 
 

Frank orienterede 
Kan vi kigge på, hvordan skolebestyrelsen kan klædes på, ift. hvordan 
man reagerer ved forældrehenvendelse. 

 

7. 

 

Evt. 

 
 

 


